



Po Leung Kuk
Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110

Fax: 2431 1156

P18027

Dear parents,
各位家長：

F3 Extensive Reading Scheme – ERS DAYS

中三級廣泛閱讀計劃--小組閱讀分享日

Our school has always recognized reading as an important strategy to enhance students' learning effectiveness. For the implementation of Extensive Reading Scheme, all F.3 students have been arranged to meet their tutors on the ERS Days specified in the table below.

本校向來積極推廣閱讀，提高學習效能。為配合本校閱讀推廣計劃，本校將為是屆中三級學生安排 3 次小組閱讀分享日。中三級學生將於下列指定日期及時間參加小組閱讀分享。各同學除所屬導師特別安排外，同學必須出席 3 次小組閱讀分享日活動。特函佈達，敬希垂注。

Details of ERS DAY:

「小組閱讀分享日」詳請如下：

日期(Date)	時間(Time)	地點(Venue)
5/12/2018 (WED 星期三)	3:45pm to 4:15pm	Refer to Reading Log Book 見「閱讀手冊」P.3
8/05/2019 (WED 星期三)		
6/09/2019 (FRI 星期五)		

Please acknowledge the receipt of the circular by returning the reply slip below to the class teacher on 20/9/2018.
敬希 貴家長填妥回條，於 20/9/2018 交回班主任。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College
保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅翹忠校長
18th September, 2018 二零一八年九月十八日



P18027

Reply Slip 回條

I acknowledge the receipt of the circular dated 18th September, 2018 concerning “ERS DAYS” and I would support the scheme.

本人經已知悉 貴校於九月廿四日來函有關「中三小組閱讀分享日」事宜，並支持 貴校推行廣泛閱讀計劃。

Name of Student 學生姓名：_____ ()

Name of Guardian 監護人姓名：_____ (Block Letters 中文正楷)

Signature of Guardian 監護人簽署：_____

Date 日期：_____